

Drake & Scull

Date: Thursday 30th of October, 2014
Ref: CA/B/ZT/14/047

التاريخ: الخميس ٣٠ أكتوبر ٢٠١٤
المرجع: CA/B/ZT/14/047

Fifth Board Meeting Results for 2014 of Drake & Scull International PJSC (the "Company")

نتائج اجتماع مجلس الإدارة الخامس لعام ٢٠١٤ لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. ("الشركة")

The Board of Directors of Drake & Scull International PJSC met via conference call , on Thursday the 30th of October, 2014 at 4:00 PM and the results are as seen below:

اجتمع أعضاء مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع. وذلك على شكل اجتماع عبر الهاتف، وذلك يوم الخميس الموافق ٣٠ أكتوبر ٢٠١٤ الساعة الرابعة بعد الظهر ولقد تم الإتفاق على مايلي:

1. Board of Directors approved previous minutes of meeting.
2. Ratification of appointing Mr. Imran Saeed as a Compliance officer.
3. The Board of Directors approved the Board of Directors Policies and Charters.
4. No other issues.

١. وافق أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.
٢. المصادقة على قرار تعيين السيد عمران سعيد كوظف إمتثال الشركة.
٣. وافق مجلس الإدارة على السياسات والمواثيق الخاصة بمجلس الإدارة.
٤. لا مواضيع أخرى.



Signature of the Chairman

Chairman
Drake & Scull International PJSC

رئيس مجلس الإدارة
شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع.